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No. 37817     


	March 8, 2018
	
	Le 8 mars 2018

	
	
	

	Coram:  Wagner C.J. and Abella, Moldaver, Karakatsanis, Gascon, Côté, Brown, Rowe and Martin JJ.
	
	Coram : Le juge en chef Wagner et les juges Abella, Moldaver, Karakatsanis, Gascon, Côté, Brown, Rowe et Martin

	
	
	

	BETWEEN:

J.P., and as Litigation Guardian for BT.G., K.G., and P.G., and BN.G.

Applicants

- and -

Director of Child, Family and Community Services, Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia, B.G. and William Strickland

Respondents

AND BETWEEN:

J.P.

Applicant

- and -

B.G.

Respondent
	
	ENTRE :

J.P., et en sa qualité de tuteur à l’instance de BT.G., K.G., et P.G., et BN.G.

Demandeurs

- et -

Director of Child, Family and Community Services, Sa Majesté la Reine du chef de la province de Colombie-Britannique, B.G. et William Strickland

Intimés

ET ENTRE :

J.P.

Demanderesse

- et -

B.G.

Intimé

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion to join two Court of Appeal for British Columbia files in a single application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Numbers  CA43000 and CA43392, 2017 BCCA 308, dated August 31, 2017, is dismissed with costs.
	
	JUGEMENT

[bookmark: _GoBack]La requête pour joindre deux dossiers de la  Cour d’appel de la Colombie-Britannique dans une seule demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéros  CA43000 et CA43392, 2017 BCCA 308, daté du 31 août 2017, est rejetée avec dépens. 
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